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In de Algemene Ledenraadsvergadering van maart 2018 zijn met algemene stemmen Theo 

Visser, Hans de Jong en Leo Bax herkozen. Mimy Lelieveld en Guus Leeuwerk waren volgens 

het rooster nog niet aan herverkiezing toe. 

• Op 1 januari 2018 hadden we 249 leden. 

• Op 31 december 2018 waren er 362 leden. 

• Op 1 januari 2019 hadden we 329 leden  

• Op 12 februari 2019 zijn er 326 leden, bestaande uit 1 erelid, 277 gewone leden, 28 
jeugdleden en 20 bedrijfsleden. 

 
De groei van 77 leden komt hoofdzakelijk door de sluiting van de golfbaan IJsselweide bij 
Gouda. Veel van hun leden hebben de overstap gemaakt naar onze vereniging.  
 
In samenwerking met de golfbaan is per 1 januari 2018 Prowaregolf geïntroduceerd in plaats 
van Egolf4U. De introductie van Prowaregolf heeft veel tijd gekost, mede door gebrekkige 
overgang naar het nieuwe systeem en de uitgestelde koppeling met het softwarepakket 
(Intogolf) van de baan. Op verzoek van de Herencommissie zijn door ProwareGolf golf een 
aantal verbeteringen in de wedstrijdmodule toegevoegd. Mede dankzij de uitstekende 
support van ProwareGolf zijn veel problemen opgelost.  
 

Het percentage NGF leden dat een qualifying kaart inlevert varieerde van ongeveer 77 % 
(weinig clubs) tot 24 %. Het aantal Q-kaarten per lid hangt hier enigszins mee samen. 
Dit cijfer liep van 2,5 tot 12,5 qualifying kaarten/lid.  
Onze vereniging scoort 76% spelers die een kaart retourneren met een gemiddelde van 
11,7 kaarten/lid. We behoren daarmee tot de koplopers.  
Dat geeft aan dat het erg leeft bij onze leden en dat de inspanningen van de commissies hier 
een zichtbaar resultaat opleveren.  
 
De aanpak van jeugd is een blijvend speerpunt in het beleidsplan en de jeugdcommissie 
maakt dat ook waar. Het jeugdteam is in de NGF-competitie 2de geworden en ook voor 2019 
is er weer een team ingeschreven. 
 
Het golfprogramma van 2018 was samengesteld op basis van het programma van 2017.  
De avondvierdaagse en de onderlinge match Play competitie waren een succes. 



De wekelijkse wedstrijden van de diverse competities zijn goed bezocht en zitten in de 
zomerperiode vaak aan het maximumaantal deelnemers. In de loop van het jaar zijn, door 
de komst van de nieuwe leden, het aantal starttijden uitgebreid. 
De toernooien zijn in 2018 minder goed bezocht, waarbij de eventueel gekoppelde horeca 
ook achter bleef. 
De handicart-wedstrijd was uitstekend bezet, met een meer dan goede opbrengst voor de 
stichting “Handicart”., 
De laatste wedstrijd van het jaar de “crosscountry” had met meer dan 60 deelnemers de 
hoogste bezettingsgraad.  
 
 

  



 

 


